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Zápis č. 13 z jednání komise RMČ P1 

Komise pro obchod a služby, konané dne 9.10.2019 
v zasedací místnosti „Pitevna“ v pasáži úřadu 

Vodičkova 18, Praha 1 

 

 
     Zahájení jednání:    16.00 hod. 
     Ukončení jednání:  18.00  hod. 
 
 
     Přítomni: Valerie Clare Talacková MA-předsedkyně, Mgr. Eva Holá Ph.D, Tomáš Raiter RNDr. 

Mgr. Karel Ulm, MPA 
     Omluveni:  Mgr. Amália Počarovská, Mgr. Tatiana Kunštátová, Ing. Vladimír Krištof, Vladimíra 

Hrůzová 
     Neomluveni: Ing. Vojtěch Ryvola, Tomáš Ouška,  
     Částečná neúčast:  Jan Hřebíček, Jana Titlbachová 
     Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P1: Dagmar Koníčková, Bc. Ludvík Czital 
     Hosté:      
     Zapsala: D.Koníčková 
 
 
 
     Program jednání: 

       1.  Návrh programu jednání 

       2.  Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS 

       3.  Určení ověřovatele zápisu    

       4.  Magistrátní návrh koncepce využití veřejných prostranství 

       5.  Různé: 1) Informace předsedkyně – světelná reklama Dlouhá 618/14 

 

 

     Předsedkyně komise přivítala členy na 13. jednání komise. Seznámila přítomné s programem    
     jednání KOOS.  
 
     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0 
     Program byl přijat.  
 
 
     K bodu č. 2 
     Kontrola zápisu z předešlého jednání KOOS    
     Proběhla kontrola zápisu z jednání KOOS dne 25. září 2019, předsedkyně upozornila na bod 5 
     Rozvoj občanské vybavenosti, podání žádosti na KOMA ohledně dodání seznamu volných NP.    
     Úkol trvá. 

      
     Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0     
     Schváleno 
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K bodu č. 3 
Určení ověřovatele zápisu 
Na návrh předsedkyně komise byla schválena ověřovatelem zápisu Mgr. Eva Holá Ph.D.      
      
Hlasování:          Pro: 6          Proti: 0               Zdržel se: 0                   
Schváleno 
 
 
K bodu č. 4 
Magistrátní návrh koncepce využití veřejných prostranství  
Tento materiál byl informativně projednán na minulé komisi. Na dnešní jednání měli členové   
připravené připomínky:  

1) K bodu I. Úvod, 4. odstavec – jako předkladatelé jsou uvedeni pouze zástupci hnutí Praha  
sobě. Chybí konkrétní informace, kdo se na vyhotovení podílel a zda bylo konzultováno 
s ostatními politickými stranami a hnutími. 

2) Členové komise vznesli dotaz ohledně postupu při povolování jednotlivých akcí. Vysvětlení 
podal vedoucí dopravy Czital.  Všechna veřejná prostranství jsou ve správě Magistrátu hl. m.  
Prahy. Ve správě Prahy 1 je svěřená pouze zeleň (parky). Skupina pro využití Pražské 
památkové rezervace se na Praze 1 schází 2x do měsíce a posuzuje schvalování všech akcí 
s ohledem na dopad na místní obyvatele. Některé akce již mají tradici a opakují se, např. akce 
spolků na Praze 1. Nájemní smlouva je podmíněna souhlasem vlastníka, tedy Magistrátu hl. 
m. Prahy. Tato praxe funguje léta.  

3) Členové komise v následné diskuzi navrhli, aby Komise Rady HMP pro koordinaci 
neinvestičních aktivit ve veřejných prostranstvích na území Pražské památkové rezervace 
nadále posuzovala jen akce na Václavském náměstí a Staroměstském náměstí, a že si Praha 
1, na základě analýz akcí z minulých let, vytvoří na využití veřejných prostorů svoji vlastní 
koncepci. Předsedkyně konstatovala, že by bylo žádoucí najít způsob, jak umožnit veřejnosti 
přístup k rozhodování o využití prostranství (tak jak ho má v případě akcí v zeleni, které 
posuzuje již veřejnosti přístupná Komise pro životní prostředí). Pan Czital uvedl, že stížnosti 
veřejnosti jsou již teď v posuzování žádostí zohledněny, a že v případě veřejných 
prostranství - na rozdíl od zeleně, kterou Praha 1 má ve své správě - není ze zákona možné, 
aby je na úrovni Prahy 1 posuzovala komise Rady. Člen komise Karel Ulm uvedl, že bývalý 
radní pro obchod a služby informoval členy KOOS o připravovaných akcích. Členka 
komise Eva Holá namítla, že i Praha 1 musí koncepci mít a nevidí důvod, proč 
nepřipomínkovat tento materiál a komunikovat tak s magistrátem a ovlivnit jeho podobu. 
 

Usnesení KOOS: 
Členové komise doporučují z předloženého materiálu Pravidla pro využití veřejných 
prostranství na rok 2020 vypustit stránky 10-19. O využívání veřejných prostranství bude 
nadále rozhodovat Praha 1. 
 
Hlasování:          Pro: 5              Proti: 0               Zdržel se: 1                             přítomno 6 členů            
Usnesení nebylo přijato. (Pozn: potřeba nadpoloviční počet všech zvolených členů KOOS, tj. min. 6 členů)  
   
Člen komise Ulm navrhl, díky malé účasti členů na této komisi, přesunout jednání k materiálu a  
od usnesení na příští jednání dne 23.10. 
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K bodu č. 5 Různé 
 

1) Informace od předsedkyně Talackové. Obrátila se na ní e-mailem obyvatelka Dlouhé ulice 
618/14, JUDr. Janka Šintálová, ohledně umístění světelné pohybující se trojbarevné 
reklamy u nebytového prostoru (občerstvení kebab) v přízemí vedle vchodu do domu. 
Blikací světlo je nepříjemné na oči, SVJ reklamu neschválilo a údajně podávalo stížnost na 
OTMS již v květnu letošního roku. Členové komise doporučili předsedkyni, aby paní 
doktorce doporučila se obrátit přímo na KOMA a tuto zprávu poslala v kopii radnímu 
Bodečkovi, který má OTMS ve své kompetenci. 

 
    
  Zápis sepsán dne:                            10.10. 2019 
  Předáno k ověření dne:                 11.10. 2019 
  Zápis ověřen dne a podepsán::    17.10. 2019 
  Zapsala:                                              D. Koníčková                        
                                                      
                       
 
 
 
 
                      Ověřovatel zápisu   
                Mgr. Eva Holá Ph.D.   v. r.   
 
 
 
                                                                                                               Předsedkyně komise 
                                                                                                        Valerie Clare Talacková MA   v. r. 
 
 
 
 
 
 

Příští jednání KOOS se uskuteční dne 23. října 2019  
od 16,00 hod., v „Pitevně“ v zasedací místnosti v pasáži Úřadu  

   

 

    

 

 


